
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Östhammars Sport Klubb Sida 1 av 3 

Närvarande: 

Jessica Smedjegård, Conny Helén, Camilla Jansson, Michael 
Åkman, Birgitta Burman, Tomas Bendikssen, Elin Mattsson och 
Jenny Änggård 

 
1. Mötet öppnde 
2. Dagordningen fastställdes.  
3. Föregående protokoll gicks igenom. 

 
 

4. Ekonomi 
a. Ekonomirapport:  

Birgitta lämnade en ekomonirapport. Mötet diskuterade 
problematiken kring domarbetalning från lagkassorna. 
Ibland räcker inte kontanterna i kassorna till betalning. 
Beslut om att ansvarig för cafeteria/laget ser till att 
domarna får sin betalning. Man bör vara förutseende och 
hämta kontanter hos Birgitta inför match alternativt lägga ut 
kontanter själv och sedan skriva kvitto för att få tillbaka 
pengar från Birgitta. Kvitto ska alltid skrivas. Elin lägger till 
informationen i cafeteriabeskrivningarna. 

b. Budget: Inget att rapportera 
. 

c. Sponsring:  
Vi har fått en ny silversponsor ”Stellans schakt AB”. Nu 
ligger vi på 90 000:- totalt i sponsring i år. 

 
 

5. Information 
a. Aktivitetskalender: 

Vi behöver några som börjar planera för fotbollensdag. 
Camilla? Elin? Inget beslut i frågan. 
 
Deltagaravgiften har gått ut och det börjar komma in 
betalningar. 
 
Vi bokar 14 oktober för konferens för sektionen. 

Fotbollssektion 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte 27 april 2017 

kl. 18.00 på IP 
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Traditionsenlig ledarträff på kvällen på fotbollens dag, vi 
hör efter med Lars-Ove om han håller i detta. 
 

b. Söndagsmöte:   
Vi ber L-O se över förstahjälpen-väskan vid 
ungdomsplanen. 
 
Vi ber alla lagen gå igenom sina sjukvårdsväskor och 
meddela inköps/påfyllningsbehov. 
 
Det finns önskemål om flaggor eller fler beachflaggor att 
sätta upp vid entreerna då vi har match på IP.Vi frågar 
söndagsmötet om fler ideer. 
Diskussion kring om vi ska annonsera inför matcher. Vi gör 
en annons till hösten. Dan undersöker saken och pratar 
med Gert Eriksson. 

c. Huvudstyrelse/Jubileum:  
Det finns en annons ute om vårat jubileum 6 juni. Camilla, 
Elin och Anna ligger bra till med planeringen. Cafeterian är 
välfylld. Conny kollar så det finns kol till grillning av 
hamburgare. 
 
Huvudstyrelsen har skickat en förfrågan om vi kan hjälpa till 
med anläggningsskötsel. Diskussion om frågan. Vi anser 
att vi har egna anläggningar att sköta. Även 
ungdomsplanen sköter vi i dagsläget. Tomas ser över 
avtalet med kommunen kring detta. 

 
6. Fotbollsverksamheten 

 
a. Material 

Ronnie Tigher får i uppdrag att beställa en ny 
kritningsmaskin till ungdomsplanen. 
 
Dan och Conny ser över skick på fotbollsmålen samt kollar 
med L-O vem som skulle laga/svettsa målen som var 
trasiga. 
 
Diskussion kring betalning till P06 för omläggning av 
altantaket vid cafeterian.Detta är en arbetsuppgift som 
delades ut förra året då vi hade flera arbetsuppgifter mot 
betalning. Vi betalar 1250kr till P06. 
 

 
b. Roslagscupen: 

Inget att rapportera. 
 

c. Fotbollensdag 26/8 
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Det är planerat att damlaget har hemmamatch denna dag. 
Vi behöver några som planerar inför detta. 

 
 

 
7. Anläggningar 

a. Cafeterian 
Inget att rapportera 

b. Fotbollsplaner/IP: 
19 juni anordnar Jessica och L-O en instruktionskväll inför 
gräsklippning och vattning under L-Os semester. 

c. Lägergården: 
Inget att rapportera. 

8. Övriga frågor 
a) Bokningsförfrågan klubblokalen: 

Pelle Jonsson har frågat om det är möjligt att hyra 
klubblokalen för att ha aktivitet med sitt arbete. Mötet 
beslutar att tillåta detta samt kom fram till att en plan 
behöver arbetas fram för uthyrning av klubblokalen. 
 

b) Michaels har en fråga angående respektive lags tvätt av 
matchställ. Diskussion kring hur de olika lagen gör. Vi 
kom fram till att vi lyfter frågan på söndagsmötet om 
detta anses som något problem?  

c) Tomas och Jenny håller i nästa söndagsmöte. 
d) Tomas har arbetat fram ett informationsblad kring vad 

det innebär att vara med i valberedningen. Vi tar upp 
detta på nästa söndagsmöte samt lägger ut infon på 
laget.se 
 
 

 9.   Nästa möte 
            Tisdag 20 juni kl:18.00 


